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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kétszer kell bejelenteni, hogy megvalósuljon?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán  Viktor  hétpontos  „családvédelmi  akciótervet”  jelentett  be  a  többször  felavatott  Várkert
Bazárban tartott évértékelőjén. Az egyik pont a bölcsődei ellátásról szól:

„Teljes bölcsődei ellátás: 21 ezer új férőhelyet hoznak létre 3 év alatt, az ígéret szerint 2022-re
minden szülő bölcsődébe viheti gyerekét”

A  kormany.hu  kormányzati  portálon  2016.  évben  megjelent  „Hatvanezerre  nő  a  bölcsődei
férőhelyek  száma  2018-ig”  cikk  szerint  Novák  Katalin  azt  közölte  X.  kerületi  Fecskefészek
Bölcsődében  tartott  sajtótájékoztatón,  hogy  mintegy  100  milliárd  forintból  hatvanezerre  nő  a
bölcsődei férőhelyek száma 2018-ig Magyarországon.

Kérdezem Önt:

1. Mennyi volt 2018-ban a bölcsődei férőhelyek száma? 

2. Mennyivel nőtt két év alatt a bölcsődei férőhelyek száma? 

3.  Mennyi  gondozó,  illetve  mekkora  kiszolgáló  személyzet  szükséges  a  21  ezer  új  bölcsődei
férőhelyhez? 

4. 2018-ban mekkora volt a létszámhiány a bölcsődei ellátásban? 

Budapest, 2019. február 20.

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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